
    

 

 

 

 

   

Pacientų pavėžėjimo paslauga 1808 

 

INFORMACIJA LENGVAI SUPRANTAMA KALBA (angl. „easy-to –read“)  

Šis tekstas yra parašytas lengvai suprantama kalba. 

Lengvai suprantama kalba reikalinga žmonėms, 

kuriems yra sunku suprasti ir perskaityti įprastus tekstus. 

Lengvai suprantama kalba padeda žmonėms sužinoti naujos informacijos. 

Tokių tekstų jau yra įvairiose pasaulio šalyse. 

© Europos lengvai suprantamos kalbos simbolis.  

Jeigu norite apie tai perskaityti, spauskite ant  mėlynos nuorodos: 

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/ 
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Pacientų pavėžėjimo paslauga 1808 

skirta padėti žmonėms,  

kurie dėl sveikatos negali patys 

nuvažiuoti į gydymo įstaigas.  

Ši paslauga yra, kad žmonės galėtų:  

✓ saugiai ir patogiai pasiekti 

gydytojus,  

✓ atlikti medicinines procedūras,   

✓ grįžti namo po gydymo. 

 

Kam skirta ši paslauga? 

• Žmonėms, kuriems yra 75 metai 

ar daugiau,  

kuriems yra kompensuojami vaistai. 

• Žmonėms, kuriems reikia 

specialių gydymo procedūrų,  

pavyzdžiui, 

✓ kraujo valymo (dializės) 

✓ organo pakeitimo 

(transplantacijos) 

✓ vaistų nuo vėžio 

(chemoterapijos). 

• Žmonėms, kuriems yra nustatytas 

55 procentai ar mažesnis 

dalyvumo lygis ir žmonėms,  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

kuriems kompensuojami vaistai. 

• Žmonėms, kuriems yra nustatytas 

neįgalumo lygis  

ir kuriems yra kompensuojami vaistai. 

• Žmonėms, kuriems gydytojas 

pasakė,  

kad dėl sveikatos reikia pavėžėjimo. 

ir kuriems yra kompensuojami vaistai. 

• Žmonėms, kuriems gydytojas 

pasakė,  

kad dėl sveikatos reikia pavėžėjimo. 

 

Kodėl gali reikėti pavėžėjimo? 

• Žmogus negali vaikščioti be 

pagalbos. 

• Žmogus turi sveikatos problemų,  

dėl kurių sunku orientuotis ar kalbėtis,  

todėl negali važiuoti viešuoju 

transportu. 

• Žmogus važiuoja į gydymo 

procedūras,  

po kurių jaučiasi silpnas ir negali pats 

grįžti namo.  

 



 

 

 

 

 

 

 

Pavyzdžiui, 

✓ kraujo valymo (dializės) 

✓ organo pakeitimo (transplantacijos) 

✓ vaistų nuo vėžio (chemoterapijos). 

• Žmogui reikia specialios įrangos,  

pavyzdžiui, neštuvų ar deguonies. 

• Žmogui reikia vykti į ligoninę,  

kur jį lydi gydytojas. 

 

Kokios paslaugos teikiamos su 

pavėžėjimu? 

• Specialios gydymo paslaugos. 

• Trumpalaikės operacijos ar  

gydymas per vieną dieną. 

• Gydymas namuose ar  

specialiuose centruose. 

• Gydymas ligoninėje ir 

grįžimas po gydymo. 

• Grįžimas iš skubios pagalbos 

skyriaus. 

 

 

 



 

 

 

Kaip užsisakyti nemokamą 

pavėžėjimą? 

1. Gaukite gydytojo siuntimą.

 

 

 

 

 

 

 

 

2. Užsiregistruokite vizitui: 

• internetu: esveikata.lt 

• sveikatos priežiūros 

įstaigoje. 

3. Skambinkite numeriu 1808 ir 

užsisakykite pavėžėjimą.  

Registruotis galite ne anksčiau kaip 

prieš 1 mėnesį ir ne vėliau kaip  

likus 2 darbo dienoms iki vizito. 

4. Laukite patvirtinimo SMS žinute. 

5. Laukite automobilio. 

Svarbu: 

• Jei negalite važiuoti nustatytu 

laiku,  

atšaukite paslaugą telefonu ne vėliau 

kaip 3 valandos iki pavėžėjimo. 

• Registruojantis pasiruoškite: 

✓ Gydytojo siuntimą. 

✓ Registracijos laiką ir datą. 

✓ Asmens dokumentą. 

 

http://esveikata.lt/


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

✓ Tikslų savo namų ir gydymo 

įstaigos adresą. 

Jeigu kartu vyksta jus lydintis žmogus 

pasiruoškite: 

✓ Lydinčio žmogaus vardą ir 

pavardę; 

✓ Lydinčio žmogaus telefono 

numerį. 



Tekstą lengvai suprantama kalba rengė: 

Alina Rastenienė 

Tekstą vertino: Sutrikusio intelekto žmonių 

globos bendrija „Druskininkų viltis“ 


